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Protokół Nr 6/2025 

z posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 24 lutego 2025r.

Posiedzenie o godz. 13:00 otworzył przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Radomir Piorun, stwierdził, iż jest wymagane quorum. Na posiedzeniu obecni byli Radomir 

Piorun - przewodniczący, Grzegorz Pietrzak, Waldemar Banasiak, Lech Brzeziński, Agnieszka 

Politańska. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Analiza projektu uchwały w sprawie wyłączenia Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo - Edukacyjno - Wychowawczego w Kole.

2. Wolne głosy i wnioski.

Ad 1. Analiza projektu uchwały w sprawie wyłączenia Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo - Edukacyjno - Wychowawczego w Kole.

Projekt przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński. Zgodnie z treścią zawartą w art. 91 

ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r.- Prawo Oświatowe organ prowadzący zespół szkół lub 

placówek albo szkół i placówek może wyłączyć z zespołu szkołę lub placówkę, włączyć do 

zespołu szkołę lub placówkę, a także może rozwiązać zespół. Mając powyższe na uwadze 

Zarząd Powiatu Kolskiego przedłożył radnym projekt uchwały, który zakłada, że z dniem 31 

sierpnia 2025r. nastąpi wyłączenie Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole z Zespołu 

Opiekuńczo - Edukacyjno - Wychowawczego w Kole.

Wyłączenie Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo - 

Edukacyjno - Wychowawczego w Kole podyktowane jest różnicą finansowania szkół i 

placówek wchodzących w ww. Zespół oraz różnicami formalno - administracyjnymi 

wpływającymi na prawidłowe funkcjonowanie szkół i placówek wchodzących w jego skład. 

Zgodnie z § 4 pkt. 1 i pkt. 2 ust 1 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 7 września 

2017 r. w sprawie orzeczeń i opinii wydawanych przez zespoły orzekające działające w 

publicznych poradniach psychologiczno-pedagogicznych to dyrektor poradni jako 



przewodniczący kieruje i zwołuje zespół orzekający, a wyłączenie Poradni z Zespołu spowoduje 

utworzenie autonomicznego stanowiska Dyrektora. Kurator oświaty wyraził pozytywną opinię 

do powyższych propozycji.

Nie było dyskusji w powyższym temacie. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekty uchwał. Opinia stanowi załgcznik nr 2 do protokołu.

Ad 2. Wolne głosy i wnioski.

Radna Agnieszka Politańska dopytała o stypendia dla uczniów ze szkół średnich.

Wicestarosta Lech Brzeziński odpowiedział, że temat jest konsultowany z dyrektorami szkół i 

prawdopodobnie na sesji w marcu zostanie radnym przedłożony projekt uchwały w tym 

temacie, który będzie zawierał regulamin przyznawania stypendium.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 13:20

Protokółowała:

Malwina Morzycka a

Przewodniczący

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu

Radomit'Piorun


